
19. januar 2007 

Undervisningsminister Bertel Haarders skriftlige svar til medlem af Folketinget Martin Henriksen (DF) 

på spørgsmål af 2. januar 2007 (nr. S 1684) 

 

 

 

”Kan ministeren oplyse grunden til utilfredsheden med fordelingen af AMU-midlerne, og kan 

ministeren bekræfte, at der ligger uforbrugte midler, og såfremt ministeren kan bekræfte dette, agter 

ministeren så at undersøge, hvorledes disse midler kan frigøres og på hvilke betingelser?” 

 

 

 

Svar (Foreløbigt): 

Jeg kan bekræfte, at der er uforbrugte midler for 2006 inden for rammen for Erhvervsrettet Voksen- og 

Efteruddannelse. Der er endnu ikke taget stilling til, hvorledes disse midler skal anvendes.  

 

Jeg vil vende tilbage med en samlet besvarelse, når der foreligger en afklaring. 

 

 

 

Bertel Haarder 
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